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Møtetid: Torsdag 06. september 2012 kl. 19.00     
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Inge Olav Solli, ass. bydelsdirektør 
Mihriban Rai, enhetsleder 
Roger Westgaard, spesialkonsulent 
 

 

Møtesekretær: Gunn Tove Bjørkli  
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Åpen halvtime: 

• Representant fra Jernbaneverket orienterte om planforslag for Follobanen 
• Jon Olaf Pihl Halvorsen, leder av Råd for funksjonshemmede, viste til RFF’s 

bemerkninger i Flexitransportsaken - som behandles på dagen møte.  
Videre viste han til Råd for funksjonshemmedes tidligere anmodninger om 
oppnevning av observatør. 

• Ellinor Østen, medlem i Eldrerådet viste til rådets bemerkninger i Flexitransportsaken 
 

 
 
Informasjon: 
Bydelsdirektør Tove Heggen Larsen informerte om følgende: 

- Brev av 3.9.2012 fra byrådsavdelingen for eldre og sosiale tjenester til bydelsutvalget 
ble omdelt på møtet. Brevet er tilsvar på bydelsutvalgets brev av 4.5.2011 - 
Anmodning om en konkret plan for avvikling av dobbeltrom i demensavdelingene 

 
- Folkehelsekoordinator er ansatt. Jorunn Lamson starter i stillingen 13.9.2012.  

 
- Bydelsutvalget har etterspurt ytterligere informasjon på enkelte områder. Informasjon 

om sykefraværet vil fortsatt være en del tertialrapportene og årsberetningen, og 
informasjon om klagesaker vil fra 2. tertial 2012 også inngå i tertialrapportene og 
årsberetningen. Informasjon om effekter av samhandlingsreformen inngår fra mai 
2012 i den månedlige avviksrapporteringen. 

 
- Tor Holtan-Hartwig ønsker å invitere bydelens politikere på tur langs Ljanselva, noe 

bydelsutvalget sa seg interessert i.  
 
 
 
Eventuelt:    Ingen saker 
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Sak 81 /12  Godkjenning av innkalling og sakskart til møte 6.9.2012- 
bydelsutvalget 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
Innkalling og sakskart til møte 6.9.2012 godkjennes 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Arve Edvardsen (H) fremmet forslag om å behandle sak 93/12 som første ordinære sak etter 
sak 82/12 på grunn av de frammøttes interesse i saken 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt, med endring i saksrekkefølgen 
 
Vedtak: 
Innkalling og sakskart til møte 6.9.2012 godkjennes med en endring i saksrekkefølgen: Sak 
93/12 behandles som første ordinære sak etter sak 82/12. 
 
 
 
 

Sak 82 /12  Godkjenning av protokoll fra møte 21.6.2012 - 
Bydelsutvalget 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
Protokoll fra møte 21.6.2012 godkjennes 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Protokoll fra møte 21.6.2012 godkjennes 
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Sak 83 /12  Avviksrapport mai 2012 for Bydel Nordstrand 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken sendes til behandling i: 
Helse- og sosialkomiteen 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen 
Barne-, ungdoms- og kulturkomiteen 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Ungdomsrådet 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteens ansvarsområde anbefales 
vedtatt 
 
Til medbestemmelsesutvalget:  
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Til bydelsutvalget:  
Avviksrapport pr 31. mai 2012 for Bydel Nordstrand godkjennes 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken sendes til behandling i: 
Helse- og sosialkomiteen 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen 
Barne-, ungdoms- og kulturkomiteen 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Ungdomsrådet 
Bydelsutvalget 
 
Eldrerådets vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteens ansvarsområde anbefales 
vedtatt 
 
Medbestemmelsesutvalgets vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteens ansvarsområde anbefales 
vedtatt 
 
Ungdomsrådets vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteens ansvarsområde anbefales 
vedtatt 
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Helse- og sosialkomiteens vedtak 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteens ansvarsområde anbefales 
vedtatt 
 
Byutviklings,- miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteens ansvarsområde anbefales 
vedtatt 
 
Barn,- ungdom- og kulturkomiteens vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteens ansvarsområde anbefales 
vedtatt 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Avviksrapport pr 31. mai 2012 for Bydel Nordstrand godkjennes 
 
 
 

Sak 84 /12  Avviksrapport juli 2012 for Bydel Nordstrand 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken sendes til behandling i:  
Helse- og sosialkomiteen  
Barne-, ungdoms- og kulturkomiteen  
Eldrerådet  
Rådet for funksjonshemmede  
Ungdomsrådet  
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteens ansvarsområde anbefales 
vedtatt 
 
Til medbestemmelsesutvalget:  
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Til bydelsutvalget:  
Avviksrapport pr 31. juli 2012 for Bydel Nordstrand godkjennes 
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VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Eldrerådets vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteens ansvarsområde anbefales 
vedtatt 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteens ansvarsområde anbefales 
vedtatt 
 
Ungdomsrådets vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteens ansvarsområde anbefales 
vedtatt 
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteens ansvarsområde anbefales 
vedtatt 
 
Byutviklings,- miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteens ansvarsområde anbefales 
vedtatt 
 
Barn,- ungdom- og kulturkomiteens vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteens ansvarsområde anbefales 
vedtatt 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Hege Astrup Sannum (H) fremmet følgende alternative forslag: 
Bydelsutvalget godkjenner avviksrapporten. Det negative avviket innenfor barnevernet på ca 
4 mill kr synes å vise en økende tendens, spesielt kjøp av institusjonsplasser, og bør derfor 
vies ekstra oppmerksomhet. 
 
Votering: 
Hege Astrup Sannums (H) alternative forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget godkjenner avviksrapporten. Det negative avviket innenfor barnevernet på 
ca 4 mill kr synes å vise en økende tendens, spesielt kjøp av institusjonsplasser, og bør 
derfor vies ekstra oppmerksomhet. 
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Sak 85 /12  Follobanen - planforslag til offentlig ettersyn - 
detaljregulering med konsekvensutredning 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles i: 

- Eldrerådet 
- Rådet for funksjonshemmede 
- Komite for byutvikling, miljø og samferdsel 
- Bydelsutvalget 

 
Til komiteer og råd:  
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
Til bydelsutvalget:  

1. Bydel Nordstrand ser nytt dobbeltspor Oslo – Ski som et verdifullt og nødvendig tiltak 
for å øke kapasiteten for både person- og godstransport på jernbane. 

2. Bydelsutvalget ser det som svært betenkelig at sentrale spørsmålsstillinger knyttet til 
anleggsfasen fortsatt ikke er besvart. Bydelsutvalget ser at det er rigg- og 
anleggsperioden som vil representere den største belastningen ved tiltaket, og da må 
alle sider ved rigg- og anleggsperioden belyses i detalj. Dette gjelder spørsmål som 
valg av drivemetode, riggområder, tverrslag, massetransport, massedeponering, støy-
/miljøbelastning og trafikksikkerhet. 

3. Bydelsutvalget i Bydel Nordstrand forventer å få oversendt detaljrapporter om alle 
sider ved rigg- og anleggsperioden, slik at utvalget kan vurdere alle de spørsmål som 
fortsatt står ubesvart, jfr pkt 2 ovenfor. 

4. Bydelsutvalget vil gjenta at tunnelboremaskiner (TBM) fremstår som det beste 
alternativet med tanke på konsekvenser for lokalmiljøet i anleggsperioden. Det 
konstateres at også Plan- og bygningsetaten er kommet til samme konklusjon i sin 
saksfremstilling. 

5. Bydelsutvalget vil understreke at Bekkelaget allerede i dag er sterkt belastet med støy, 
trafikk og miljøbelastninger knyttet til nasjonal containerterminal og store 
anleggsarbeider i forbindelse med avløpstunnel og utvidet renseanlegg. Området har 
både boliger, barnehage og barneskole, og det må gjøres det som er mulig for å 
unngå ytterligere belastning på området. 

6. Dagens godstrafikk på Østfoldbanen, særlig om natten, medfører store 
støybelastninger for mange mennesker i bydelen. Konsekvensutredningen viser at 
bygging av Bryndiagonalen vil medføre en hørbar reduksjon av denne forurensningen. 
Bydelsutvalget vil igjen peke på fordelene ved at alle godstog kan gå på Follobanen 
på nattid. Utvalget vil derfor sterkt anmode om at Bryndiagonalen ferdigstilles 
samtidig. 

7. Det forutsettes at all aktivitet i rigg- og anleggsfasen  tar nødvendig hensyn til barn, 
boligområder, friluftsliv, tilgjengelighet, trafikksikkerhet og så liten miljøbelastning 
som mulig. 
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VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken behandles i: 

- Eldrerådet 
- Rådet for funksjonshemmede 
- Komite for byutvikling, miljø og samferdsel 
- Bydelsutvalget 

 
Eldrerådets behandling/vedtak: 
Eldrerådet hadde følgende merknader: 
Hva sier bydelsdirektør i forhold til de spørsmål som ikke har blitt besvart? 
Votering: 
Bydelsdirektøren forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med merknader 
Eldrerådets vedtak: 
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt med følgende 
merknader: 
Hva sier bydelsdirektør i forhold til de spørsmål som ikke har blitt besvart? 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
Byutviklings,- miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Bjørn Fjellheim (H) fremmet følgende tilleggsforslag, nytt punkt 4, slik at bydelsdirektørens 
forslag til punktene 4-7 forskyves og vil etter dette bli punktene 5-8: 
4. Bydelsutvalget ser det som svært betenkelig at bortkjøring av masser, særlig i  
rushtrafikken, vurderes å bli ledet ut på Mosseveien. Denne vil særlig kunne hindre effektiv 
avvikling av kollektivtrafikken.  
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt som punktene 1-3 og 5-8. 
Bjørn Fjellheims (H) tilleggsforslag til nytt punkt 4 ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 

1. Bydel Nordstrand ser nytt dobbeltspor Oslo – Ski som et verdifullt og nødvendig 
tiltak for å øke kapasiteten for både person- og godstransport på jernbane. 

2. Bydelsutvalget ser det som svært betenkelig at sentrale spørsmålsstillinger knyttet til 
anleggsfasen fortsatt ikke er besvart. Bydelsutvalget ser at det er rigg- og 
anleggsperioden som vil representere den største belastningen ved tiltaket, og da må 
alle sider ved rigg- og anleggsperioden belyses i detalj. Dette gjelder spørsmål som 
valg av drivemetode, riggområder, tverrslag, massetransport, massedeponering, støy-
/miljøbelastning og trafikksikkerhet. 

3. Bydelsutvalget i Bydel Nordstrand forventer å få oversendt detaljrapporter om alle 
sider ved rigg- og anleggsperioden, slik at utvalget kan vurdere alle de spørsmål som 
fortsatt står ubesvart, jfr pkt 2 ovenfor. 

    4.   Bydelsutvalget ser det som svært betenkelig at bortkjøring av masser, særlig i 
rushtrafikken, vurderes å bli ledet ut på Mosseveien. Denne vil særlig kunne hindre 
effektiv avvikling av kollektivtrafikken.  
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5. Bydelsutvalget vil gjenta at tunnelboremaskiner (TBM) fremstår som det beste 

alternativet med tanke på konsekvenser for lokalmiljøet i anleggsperioden. Det 
konstateres at også Plan- og bygningsetaten er kommet til samme konklusjon i sin 
saksfremstilling. 

6. Bydelsutvalget vil understreke at Bekkelaget allerede i dag er sterkt belastet med støy, 
trafikk og miljøbelastninger knyttet til nasjonal containerterminal og store 
anleggsarbeider i forbindelse med avløpstunnel og utvidet renseanlegg. Området har 
både boliger, barnehage og barneskole, og det må gjøres det som er mulig for å 
unngå ytterligere belastning på området. 

7. Dagens godstrafikk på Østfoldbanen, særlig om natten, medfører store 
støybelastninger for mange mennesker i bydelen. Konsekvensutredningen viser at 
bygging av Bryndiagonalen vil medføre en hørbar reduksjon av denne 
forurensningen. Bydelsutvalget vil igjen peke på fordelene ved at alle godstog kan gå 
på Follobanen på nattid. Utvalget vil derfor sterkt anmode om at Bryndiagonalen 
ferdigstilles samtidig. 

8. Det forutsettes at all aktivitet i rigg- og anleggsfasen tar nødvendig hensyn til barn, 
boligområder, friluftsliv, tilgjengelighet, trafikksikkerhet og så liten miljøbelastning 
som mulig. 

 
 
 

Sak 86 /12  Varsel om oppstart planarbeid Gjersrud-Stensrud i Bydel 
Søndre Nordstrand - mulige justeringer av markagrense 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles i: 

- Komite for byutvikling, miljø og samferdsel 
- Bydelsutvalget 

 
Til komiteer og råd:  
Bydelsdirektørens innstilling til bydelsutvalget anbefales. 
 
Til bydelsutvalget:  

1) Bydel Nordstrand ser behovet for å vurdere et makeskifte med hensiktsmessige 
tilpasninger av arealplanleggingen i Gjersrud–Stensrudområdet.  

2) Bydelen har ingen generelle bemerkninger til varselet om oppstart av planarbeidet, 
som i hovedsak ligger utenfor Bydel Nordstrands bydelsgrense.  

3) Bydelen ser av varselet at det vurderes etablert gravlund på området ”Smeden”, som 
antas i hovedsak å ha adkomst fra Nordstrandveien i Bydel Nordstrand. Dette er en av 
inngangsportene til Bydel Nordstrand. Det forutsettes derfor en generell estetisk 
oppgradering av tilliggende eiendommer i området ved krysset Nordstrandveien/E6 
og at områdene som eksempelvis FP8 og FP9, som ikke er under vurdering, bringes i 
henhold til gjeldende reguleringsformål.  
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VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken behandles i: 

- Komite for byutvikling, miljø og samferdsel 
- Bydelsutvalget 

 
Byutviklings,- miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling til bydelsutvalget anbefales. 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Hege Astrup Sannum (H) fremmet tilleggsforslag, nytt punkt 4, som følger: 
4. Adkomst til marka fra Skulleruddumpa må fortsatt ha samme gode tilgjengelighet som i 
dag. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt, punktene 1-3 
Hege Astrup Sannums (H) tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt, punkt 4 
 
Vedtak: 

1. Bydel Nordstrand ser behovet for å vurdere et makeskifte med hensiktsmessige 
tilpasninger av arealplanleggingen i Gjersrud–Stensrudområdet.  

2. Bydelen har ingen generelle bemerkninger til varselet om oppstart av 
planarbeidet, som i hovedsak ligger utenfor Bydel Nordstrands bydelsgrense.  

3. Bydelen ser av varselet at det vurderes etablert gravlund på området 
”Smeden”, som antas i hovedsak å ha adkomst fra Nordstrandveien i Bydel 
Nordstrand. Dette er en av inngangsportene til Bydel Nordstrand. Det 
forutsettes derfor en generell estetisk oppgradering av tilliggende eiendommer 
i området ved krysset Nordstrandveien/E6 og at områdene som eksempelvis 
FP8 og FP9, som ikke er under vurdering, bringes i henhold til gjeldende 
reguleringsformål.  

          4.      Adkomst til marka fra Skulleruddumpa må fortsatt ha samme gode 
tilgjengelighet som i dag. 

 
 
 

Sak 87 /12  Kunngjøring om planforslag - Langbølgen, 
detaljregulering 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles i: 

- Eldrerådet 
- Rådet for funksjonshemmede 
- Komite for byutvikling, miljø og samferdsel 
- Bydelsutvalget 

 
Til komiteer og råd:  
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
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Til bydelsutvalget:  
Bydelsutvalget i Bydel Nordstrand er positivt til de foreliggende planforslaget for område ved 
Langbølgen. 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken behandles i: 

- Eldrerådet 
- Rådet for funksjonshemmede 
- Komite for byutvikling, miljø og samferdsel 

      -    Bydelsutvalget 
 
Eldrerådets vedtak: 
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
Byutviklings,- miljø- og samferdselskomiteens behandling/vedtak: 
BMS-komiteen fremmet følgende fellesforslag om tilføyelse til bydelsdirektørens innstilling: 
 
”….., men stiller seg uforstående til at Eiendoms- og byfornyelsesetatens vurderinger synes 
tilsidesatt i saksfremstillingen fra Plan- og bygningsetaten.” 
 
BMS-komiteens innstilling til bydelsutvalget etter dette: 
Bydelsutvalget i Bydel Nordstrand er positivt til det foreliggende planforslaget for området ved 
Langbølgen, men stiller seg uforstående til at Eiendoms- og byfornyelsesetatens vurderinger 
synes tilsidesatt i saksfremstillingen fra Plan- og bygningsetaten 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt med tilleggsforslag/tilføyelse som ble 
foreslått i komiteen: 
 
Byutviklings,- miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
BMS-komiteens innstilling til bydelsutvalget er etter dette som følger: 
Bydelsutvalget i Bydel Nordstrand er positivt til det foreliggende planforslaget for området ved 
Langbølgen, men stiller seg uforstående til at Eiendoms- og byfornyelsesetatens vurderinger 
synes tilsidesatt i saksfremstillingen fra Plan- og bygningsetaten 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Bjørn Fjellheim (H) viste til BMS-vedtak og fremmet dette som forslag til vedtak i 
bydelsutvalget, men foreslo følgende endring: ”…uforstående til…” endres til ”…undrende 
til…” 
 
Votering: 
Ved alternativ votering mellom Bjørn Fjellheims (H) og bydelsdirektørens forslag til vedtak, 
ble Bjørn Fjellheims (H) forslag vedtatt med 10 stemmer (7 H, 1 FrP, 1 V, 1 KrF) 
Mindretallet stemte for bydelsdirektørens forslag som fikk 5 stemmer ( 4 A, 1 SV) og falt  
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Vedtak: 
Bydelsutvalget i Bydel Nordstrand er positivt til det foreliggende planforslaget for området 
ved Langbølgen, men stiller seg undrende til at Eiendoms- og byfornyelsesetatens 
vurderinger synes tilsidesatt i saksfremstillingen fra Plan- og bygningsetaten 
 
 
 
 

Sak 88 /12  Innspill til trafikkplan for Bydel Søndre Nordstrand 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles i 

- komite for byutvikling, miljø og samferdsel 
- bydelsutvalget 

 
Til komiteer og råd:  
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
Til bydelsutvalget:  

1) Bydelsutvalget i Bydel Nordstrand ser positivt på at Bydel Søndre Nordstrand legger 
opp til en åpen prosess med innspill og medvirkning allerede fra starten av prosessen. 
Bydelsutvalget vil invitere til dialog og drøftelser underveis. 

2) Nabobydeler som Bydel Nordstrand og Bydel Søndre Nordstrand er avhengige av at 
det finnes gode og sammenhengende løsninger på flere områder. Dette gjelder 
spesielt: 

- gjennomgangstrafikk 
- sykkeltrasèer 
- kollektivtrafikk, knutepunkter og park/ride-løsninger. 
3) Bydel Nordstrand har sett det som særdeles viktig å ha et helt spesielt fokus på barns 
      forhold. Barn er svært utsatt i trafikken, og alle løsninger bør utformes med fokus på 
      barnas sikkerhet. Ikke minst gjelder dette skoleveiene. Det anbefales at barnas forhold 
      settes opp som eget punkt i temaoversikten. 

 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken behandles i 

- komite for byutvikling, miljø og samferdsel 
- bydelsutvalget 

 
Byutviklings,- miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
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Vedtak: 
1. Bydelsutvalget i Bydel Nordstrand ser positivt på at Bydel Søndre Nordstrand legger 

opp til en åpen prosess med innspill og medvirkning allerede fra starten av 
prosessen. Bydelsutvalget vil invitere til dialog og drøftelser underveis. 

2. Nabobydeler som Bydel Nordstrand og Bydel Søndre Nordstrand er avhengige av at 
det finnes gode og sammenhengende løsninger på flere områder. Dette gjelder 
spesielt: 
-  gjennomgangstrafikk 
-  sykkeltrasèer 
-  kollektivtrafikk, knutepunkter og park/ride-løsninger. 

3. Bydel Nordstrand har sett det som særdeles viktig å ha et helt spesielt fokus på 
barns forhold. Barn er svært utsatt i trafikken, og alle løsninger bør utformes med 
fokus på barnas sikkerhet. Ikke minst gjelder dette skoleveiene. Det anbefales at 
barnas forhold settes opp som eget punkt i temaoversikten. 

 
 
 

Sak 89 /12  Ljabruveien 89 - status 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken tas til orientering 
 
Til byutviklings- miljø- og samferdselskomiteen: 
Saken tas til orientering 
 
Til bydelsutvalget: 
Bydelsutvalget tar saken til orientering 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets behandling/vedtak: 
Arve Edvardsen (H) fremmet forslag om at saken sendes til orientering i BMS-komiteen og 
bydelsutvalget 
Votering: 
Arve Edvardsens (H) forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
Arbeidsutvalgets vedtak: 

1. Saken tas til orientering 
2. Saken sendes til orientering i : 

BMS-komiteen 
Bydelsutvalget 

 
Byutviklings,- miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
BMS-komiteen tar saken til orientering 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
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Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar saken til orientering 
 
 
 

Sak 90 /12  Utbedring av farleden i Oslofjorden, Søndre Langåra - 
Oslo Havn 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles av 

- komite for byutvikling, miljø og samferdsel 
- bydelsutvalget 

 
Til komiteer og råd:  
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
Til bydelsutvalget:  

1) Bydelsutvalget ser positivt på det planlagte tiltaket i seg selv og mener at tiltaket er 
gunstig med tanke på sikkerhet og avvikling av skipstrafikk generelt i indre Oslofjord. 

2) Bydel Nordstrand forventer grundig belysning av tema som anleggsarbeid/transport, 
naturmiljø, friluftsliv, fiskeriinteresser og samfunnskonsekvenser.  

3) Bydelen vil allerede nå forutsette at det finnes andre løsninger enn eventuell transport 
av masser på vei gjennom bydelen. Bydel Nordstrand er allerede sterkt belastet med 
anleggstrafikk fra renseanlegg/avløpssystem og planlagt jernbanetunnel. 

 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken behandles av 

- komite for byutvikling, miljø og samferdsel 
- bydelsutvalget 

 
Byutviklings,- miljø- og samferdselskomiteens behandling: 
Svein Erik Aldal (FrP) fremmet forslag om noen mindre endringer i pkt 2. Disse fremkommer 
som uthevet og understreket, som følger: 
2. Bydel Nordstrand forventer grundig belysning av tema som anleggsarbeid/transport,  

konsekvenser for naturmiljø, friluftsliv, fiskeriinteresser og lokalsamfunn.  
 
Votering: 
Bydelsdirektørens innstilling, punktene 1 og 3, ble enstemmig vedtatt. 
Svein Erik Aldal’s (FrP) endringsforslag i punkt 2 ble enstemmig vedtatt 
 
Byutviklings,- miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
BMS-komiteens innstillig til bydelsutvalget blir etter dette som følger: 

1. Bydelsutvalget ser positivt på det planlagte tiltaket i seg selv og mener at tiltaket er 
gunstig med tanke på sikkerhet og avvikling av skipstrafikk generelt i indre Oslofjord. 
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      2.   Bydel Nordstrand forventer grundig belysning av tema som anleggsarbeid/transport,   
konsekvenser for naturmiljø, friluftsliv, fiskeriinteresser og lokalsamfunn.  

3.  Bydelen vil allerede nå forutsette at det finnes andre løsninger enn eventuell transport   
av masser på vei gjennom bydelen. Bydel Nordstrand er allerede sterkt belastet med 
anleggstrafikk fra renseanlegg/avløpssystem og planlagt jernbanetunnel. 

 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Bjørn Fjellheim (H) fremmet BMS-komiteens innstilling i punkt 2 som forslag til vedtak i 
bydelsutvalget, som følger: 
2. Bydel Nordstrand forventer grundig belysning av tema som anleggsarbeid/transport,  

konsekvenser for naturmiljø, friluftsliv, fiskeriinteresser og lokalsamfunn.  
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til punktene 1 og 3 ble enstemmig vedtatt 
Bjørn Fjellheims (H) endringsforslag i punkt 2, som er BMS-komiteens innstilling, ble 
enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 

1. Bydelsutvalget ser positivt på det planlagte tiltaket i seg selv og mener at tiltaket er 
gunstig med tanke på sikkerhet og avvikling av skipstrafikk generelt i indre 
Oslofjord. 

      2.   Bydel Nordstrand forventer grundig belysning av tema som anleggsarbeid/transport,   
konsekvenser for naturmiljø, friluftsliv, fiskeriinteresser og lokalsamfunn.  

3.  Bydelen vil allerede nå forutsette at det finnes andre løsninger enn eventuell 
transport   av masser på vei gjennom bydelen. Bydel Nordstrand er allerede sterkt 
belastet med anleggstrafikk fra renseanlegg/avløpssystem og planlagt 
jernbanetunnel. 

 
 

Sak 91 /12  Sandvolleybaner for barn og unge på Nordseter 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles i  

- komite for barn, ungdom og kultur for vurdering av tiltaket rettet mot barn og unge 
- komite for byutvikling, miljø og samferdsel for vurdering av eiendomsforhold 
- bydelsutvalget 

 
Til komiteer og råd:  
Til BUK-komiteen - punkt 1:  
Bydelen ser positivt på forslag om sandvolleyballbaner på Nordseter og tror at tilbudet vil 
kunne være attraktivt både for barn og ungdom som er innenfor organisert idrett, og i tillegg 
for barn og unge som ikke er innenfor organisert idrett. 
  
Til BMS-komiteen – punkt 2: 
Det er positivt at et område som for en stor del har ligget brakk, nå blir tatt i bruk til et 
positivt formål for barn og unge i bydelen. Det forutsettes at berørte naboer blir tilskrevet og 
får uttale seg før tiltaket iverksettes. Det forutsettes videre at det inngås avtale mellom 
bydelsdirektør og Oslo Volley som sikrer at området holdes i orden og fritt for søppel. 
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Til bydelsutvalget:  
1) Bydelen ser positivt på forslag om sandvolleyballbaner på Nordseter og tror at tilbudet vil 

kunne være attraktivt både for barn og ungdom som er innenfor organisert idrett, og i 
tillegg for barn og unge som ikke er innenfor organisert idrett. 

2) Det er positivt at et område som for en stor del har ligget brakk, nå blir tatt i bruk til et 
positivt formål for barn og unge i bydelen. Det forutsettes at berørte naboer blir tilskrevet 
og får uttale seg før tiltaket iverksettes. Det forutsettes videre at det inngås avtale mellom 
bydelsdirektør og Oslo Volley som sikrer at området holdes i orden og fritt for søppel. 

 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken behandles i  

- komite for barn, ungdom og kultur for vurdering av tiltaket rettet mot barn og unge 
- komite for byutvikling, miljø og samferdsel for vurdering av eiendomsforhold 
- bydelsutvalget 

 
Barn,- ungdom- og kulturkomiteens vedtak: 
1. Bydelen ser positivt på forslag om sandvolleyballbaner på Nordseter og tror at tilbudet vil 
kunne være attraktivt både for barn og ungdom som er innenfor organisert idrett, og i tillegg 
for barn og unge som ikke er innenfor organisert idrett. 
 
Byutviklings,- miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
2. Det er positivt at et område som for en stor del har ligget brakk, nå blir tatt i bruk til et 
positivt formål for barn og unge i bydelen. Det forutsettes at berørte naboer blir tilskrevet og 
får uttale seg før tiltaket iverksettes. Det forutsettes videre at det inngås avtale mellom 
bydelsdirektør og Oslo Volley som sikrer at området holdes i orden og fritt for søppel. 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Hege Astrup Sannum (H) fremmet følgende endringsforslag, punkt 1 og 2: 

1. Bydelsutvalget ser positivt på forslag om sandvolleyballbaner på Nordseter og tror at 
tilbudet vil kunne være attraktivt for barn og ungdom som er innenfor og utenfor 
organisert idrett. 

2. Før endelig tilsagn kan gis, må parkeringsforhold avklares med naboer. Det 
forutsettes videre at det inngås avtale mellom bydelsdirektør og Oslo Volley som 
sikrer at banene vedlikeholdes og at området holdes i orden og fritt for søppel. 

 
Votering: 
Hege Astrup Sannums (H) endingsforslag i punkt 1 og 2, ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 

1. Bydelsutvalget ser positivt på forslag om sandvolleyballbaner på Nordseter og tror at 
tilbudet vil kunne være attraktivt for barn og ungdom som er innenfor og utenfor 
organisert idrett. 

2. Før endelig tilsagn kan gis, må parkeringsforhold avklares med naboer. Det 
forutsettes videre at det inngås avtale mellom bydelsdirektør og Oslo Volley som 
sikrer at banene vedlikeholdes og at området holdes i orden og fritt for søppel. 
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Sak 92 /12  Ny salgsbevilling - Rema 1000 Mellombølgen 141 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles i helse- og sosialkomiteen, som innstiller til bydelsutvalget. 
 
Til komiteer og råd:  
Den innstillingen som er lagt frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
Til bydelsutvalget:  
Det anbefales at Østensen Dagligvare AS gis ny salgsbevilling for ny Rema 1000 i 
Mellombølgen 141, i tråd med søknad. 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken behandles i helse- og sosialkomiteen, som innstiller til bydelsutvalget. 
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak 
Den innstillingen som er lagt frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Det anbefales at Østensen Dagligvare AS gis ny salgsbevilling for ny Rema 1000 i 
Mellombølgen 141, i tråd med søknad. 
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Sak 93 /12  Flexitransportordningen i bydel Nordstrand 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
 Saken sendes til behandling i: 

  Eldrerådet 
 Rådet for funksjonshemmede 
 Helse- og sosialkomite 
 Bydelsutvalget 
Til komiteer og råd: 
Bydelsdirektørens forslag til bydelsutvalget anbefales vedtatt  
 
Til bydelsutvalget: 

1. Flexitransporten videreføres ikke som lokalt tiltak etter at bystyrets prøveordning 
avsluttes 31.12.2012. 

  
2. For å sikre at flest mulig av bydelens eldre får tilgang til bydelens seniorsentre bes 

bydelsdirektøren utrede alternative tilbud med kostnadsanalyser. 
a. Utredningen bør ivareta en vurdering av et mulig samarbeid mellom de to bydelene 
Østensjø og Nordstrand. 
b. Sak om dette legges frem i forbindelse med behandlingen av budsjett 2013 - 
økonomiplan 2016.  
 

3. Ruter AS bes vurdere om lokale matebusser kan utnyttes bedre mellom ordinære 
ruteavganger og utenom rushtidene.  
a. Tilbudet bes vurdert i lys av evalueringsrapporten av Flexitransport - forsøk med 
utvidet tilbud av fritidsreiser i TT- ordningen i bydelene Østensjø og Nordstrand i 
Oslo, hvor det bl.a. framgår at mange eldre i bydelen har behov for transport til 
kjøpesentrene og treffsteder i bydelen. 

 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken sendes til behandling i: 

  Eldrerådet 
 Rådet for funksjonshemmede 
 Helse- og sosialkomite 
 Bydelsutvalget 
 
Eldrerådets behandling/vedtak: 
Eldrerådet hadde følgende merknader: 
Flexitransporten må ikke legges ned før det finnes et alternativ. 

- Bestille dagen i forvegen 
- Redusere tilbudet i forhold til tid på døgnet 
- Vurdere økning av pris for brukerne. Uenighet av medlemmene i Eldrerådet 
- Vurdere om ledsagere også skal betale 

Votering: 
Bydelsdirektøren forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med merknader 
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Eldrerådets vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til bydelsutvalget anbefales vedtatt med følgende merknader: 
Flexitransporten må ikke legges ned før det finnes et alternativ. 

- Bestille dagen i forvegen 
- Redusere tilbudet i forhold til tid på døgnet 
- Vurdere økning av pris for brukerne. Uenighet av medlemmene i Eldrerådet 
- Vurdere om ledsagere også skal betale 

 
Rådet for funksjonshemmedes behandling/vedtak: 
Rådet hadde følgende merknader: 
De brukere av flexitransportordningen som etter dagens regler ikke kan godkjennes som TT-
brukere må søkes hjulpet ved innføring av et annet enklere system. 
En eventuell omlegging av TT-ordningen for i størst mulig grad kunne imøtekomme dette 
behovet må ikke fjerne muligheten for direkte bestillingsmulighet som TT-rødt-kort brukerne 
har i dag. Denne direkte bestillingsordning er meget verdifull for muligheten for en aktiv 
deltagelse for disse brukerne.  
Det må konstateres at samkjøring av reisende ikke har vært vellykket og ikke kan anbefales 
videreført. 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med merknader 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til bydelsutvalget anbefales vedtatt med følgende merknader: 
De brukere av flexitransportordningen som etter dagens regler ikke kan godkjennes som TT-
brukere må søkes hjulpet ved innføring av et annet enklere system. 
En eventuell omlegging av TT-ordningen for i størst mulig grad kunne imøtekomme dette 
behovet må ikke fjerne muligheten for direkte bestillingsmulighet som TT-rødt-kort brukerne 
har i dag. Denne direkte bestillingsordning er meget verdifull for muligheten for en aktiv 
deltagelse for disse brukerne.  
Det må konstateres at samkjøring av reisende ikke har vært vellykket og ikke kan anbefales 
videreført. 
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til bydelsutvalget anbefales vedtatt  
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Hege Astrup Sannum (H) fremmet følgende tilleggsforslag som nytt punkt 4: 

4. Bemerkningene fra Eldrerådet og Rådet for funksjonshemmede oversendes 
bydelsdirektøren som innspill i det videre arbeidet med å vurdere 
erstatningsordninger. 

 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt, punktene 1-3 
Hege Astrup Sannums (H) tilleggsforslag, nytt punkt 4, ble enstemmig vedtatt 
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Vedtak: 
1. Flexitransporten videreføres ikke som lokalt tiltak etter at bystyrets prøveordning 

avsluttes 31.12.2012. 
  
2. For å sikre at flest mulig av bydelens eldre får tilgang til bydelens seniorsentre bes 

bydelsdirektøren utrede alternative tilbud med kostnadsanalyser. 
a. Utredningen bør ivareta en vurdering av et mulig samarbeid mellom de to 
bydelene Østensjø og Nordstrand. 
b. Sak om dette legges frem i forbindelse med behandlingen av budsjett 2013 - 
økonomiplan 2016.  
 

3. Ruter AS bes vurdere om lokale matebusser kan utnyttes bedre mellom ordinære 
ruteavganger og utenom rushtidene.  
a.Tilbudet bes vurdert i lys av evalueringsrapporten av Flexitransport - forsøk med 
utvidet tilbud av fritidsreiser i TT- ordningen i bydelene Østensjø og Nordstrand i 
Oslo, hvor det bl.a. framgår at mange eldre i bydelen har behov for transport til 
kjøpesentrene og treffsteder i bydelen. 

 
4. Bemerkningene fra Eldrerådet og Rådet for funksjonshemmede oversendes 

bydelsdirektøren som innspill i det videre arbeidet med å vurdere 
erstatningsordninger, som følger: 

 
Eldrerådets bemerkninger: 
Flexitransporten må ikke legges ned før det finnes et alternativ. 
- Bestille dagen i forvegen 
- Redusere tilbudet i forhold til tid på døgnet 
- Vurdere økning av pris for brukerne. Uenighet av medlemmene i Eldrerådet 
- Vurdere om ledsagere også skal betale 
 

    Rådet for funksjonshemmedes bemerkninger: 
De brukere av flexitransportordningen som etter dagens regler ikke kan godkjennes 
som TT-brukere må søkes hjulpet ved innføring av et annet enklere system. 
En eventuell omlegging av TT-ordningen for i størst mulig grad kunne imøtekomme 
dette behovet må ikke fjerne muligheten for direkte bestillingsmulighet som TT-rødt-
kort brukerne har i dag. Denne direkte bestillingsordning er meget verdifull for 
muligheten for en aktiv deltagelse for disse brukerne.  
Det må konstateres at samkjøring av reisende ikke har vært vellykket og ikke kan  
anbefales videreført. 

 
 
 

Sak 94 /12  Strategisk plan 2013 - 2016 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles i Bydelsutvalget 
 
Til bydelsutvalget:  
Strategisk plan for Bydel Nordstrand 2013-2016 vedtas. 
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VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken behandles i Bydelsutvalget 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Hege Astrup Sannum (H) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Planen skal rulleres årlig slik at bydelsutvalget neste år vedtar planen for perioden  
2014-2017 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt, punkt 1 
Hege Astrup Sannums(H) tilleggforslag ble enstemmig vedtatt, punkt 2 
 
Vedtak: 
1. Strategisk plan for Bydel Nordstrand 2013-2016 vedtas 
2. Planen skal rulleres årlig slik at bydelsutvalget neste år vedtar planen for perioden  
    2014-2017 
 
 
 

Sak 95 /12  Bydel Nordstrands overordnede kvalitetssystem 2012 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Arbeidsutvalget sender sak om Bydel Nordstrands overordnede kvalitetssystem til behandling 
i: 
Barn, ungdom og kulturkomite 
Helse- og sosialkomite 
Byutvikling, miljø og samferdselskomite 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak anbefales vedtatt 
 
Til medbestemmelsesutvalget: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak anbefales vedtatt 
 
Til arbeidsmiljøutvalget: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak anbefales vedtatt 
 
Til bydelsutvalget: 
Bydelsutvalget tar sak om Bydel Nordstrands overordnede kvalitetssystem til orientering 
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VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Arbeidsutvalget sender sak om Bydel Nordstrands overordnede kvalitetssystem til behandling 
i: 
Barn, ungdom og kulturkomite 
Helse- og sosialkomite 
Byutvikling, miljø og samferdselskomite 
Bydelsutvalget 
 
Arbeidsmiljøutvalgets vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak anbefales vedtatt 
 
Medbestemmelsesutvalgets vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak anbefales vedtatt 
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak anbefales vedtatt 
 
Barn,- ungdom- og kulturkomiteens behandling/vedtak: 
Vegard Rooth (H) fremmet følgende tilleggsforslag: 
BUK-komiteen ønsker at strategisk plan og kvalitetssystem knyttes sammen i form av målbare 
mål, samt tilhørende rapporterings- og oppfølgingsopplegg som også BU kan følge opp på 
overordnet nivå. 
Koordinerte brukerundersøkelser som også bygger opp under verdier og visjoner er BUK-
komiteen også opptatt av. 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
Vegard Rooth’s (H) tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt 
Barn,- ungdom- og kulturkomiteens vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak anbefales vedtatt med følgende tillegg: 
BUK-komiteen ønsker at strategisk plan og kvalitetssystem knyttes sammen i form av målbare 
mål, samt tilhørende rapporterings- og oppfølgingsopplegg som også BU kan følge opp på 
overordnet nivå. 
Koordinerte brukerundersøkelser som også bygger opp under verdier og visjoner er BUK-
komiteen også opptatt av. 
 
Byutviklings,- miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak anbefales vedtatt 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Hege Astrup Sannum (H) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Bydelsutvalget tar sak om Bydel Nordstrands overordnede kvalitetssystem til orientering. 
Bemerkningene fra BUK oversendes bydelsdirektøren som innspill til neste års rullering av 
bydelens strategiplan. 
 
Votering: 
Hege Astrup Sannums (H) tilleggforslag ble enstemmig vedtatt 
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Vedtak: 
Bydelsutvalget tar sak om Bydel Nordstrands overordnede kvalitetssystem til orientering. 
Bemerkningene fra BUK oversendes bydelsdirektøren som innspill til neste års rullering av 
bydelens strategiplan, som følger: 
 
BUK-komiteens bemerkninger: 
BUK-komiteen ønsker at strategisk plan og kvalitetssystem knyttes sammen i form av 
målbare mål, samt tilhørende rapporterings- og oppfølgingsopplegg som også BU kan følge 
opp på overordnet nivå. 
Koordinerte brukerundersøkelser som også bygger opp under verdier og visjoner er BUK-
komiteen også opptatt av. 
 
 
 

Sak 96 /12  Høring - videreføring av sentral bestilling og 
dimensjonering av barnehagekapasiteten i oslo 
kommune 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles i: 

- Komité for barn ungdom og kultur 
- Bydelsutvalget 

 
Til komiteer og råd:  
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt 
 
Til bydelsutvalget:  
Bydelsdirektøren anbefaler Byrådets innstilling til bystyret om å fatte følgende vedtak: 
” Prøveordningen, med ansvaret både for bestilling av barnehageplasser og dimensjonering 
av barnehagekapasiteten i Oslo ligger til byrådet, videreføres som permanent ordning”. 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken behandles i: 

- Komité for barn ungdom og kultur 
- Bydelsutvalget 

 
Barn,- ungdom- og kulturkomiteens behandling/vedtak: 
Amy Webber (A) fremmet følgende alternative forslag: 
 
Prøveordningen, med ansvar bestilling av barnehageplasser og dimensjonering av 
barnehagekapasiteten i Oslo ligger i byrådet, videreføres i 2 år. 
 
Forslaget er fremmet med følgende begrunnelse som forslagstiller ønskes protokollført: 
Amy Webber (A) begrunner sitt forslag om fortsatt prøveordning med at dette er oppgaver 
som det er viktig at bydelen har reell beslutningsmyndighet over. Dette er en sentralisering 
som kan svekke bydelens medbestemmelse på sikt. 
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Votering: 
Amy Webber’s (A) alternative forslag fikk 1 stemme (A) og falt 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble vedtatt med 4 stemmer (2 H, 1 FrP, 1 SV) – mot  
1 stemme (A). 
 
Barn,- ungdom- og kulturkomiteens vedtak: 
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Amy Webber (A) fremmet følgende alternative forslag: 
Prøveordningen med at ansvar for bestilling av barnehageplasser og dimensjonering av 
barnehagekapasiteten ligger i byrådet, videreføres i to år. 
 
Votering: 
Ved alternativ votering mellom Amy Webbers (A) endringsforlag og bydelsdirektørens 
forslag, ble bydelsdirektørens forslag vedtatt med 10 stemmer (7 H, 1 FrP, 1 V, 1 KrF). Amy 
Webbers (A) alternative forslag fikk 5 stemmer (4 A, 1 SV) og falt. 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget anbefaler Byrådets innstilling til bystyret om å fatte følgende vedtak: 
” Prøveordningen, med ansvaret både for bestilling av barnehageplasser og dimensjonering 
av barnehagekapasiteten i Oslo ligger til byrådet, videreføres som permanent ordning”. 
 
 
 
 

Sak 97 /12  Bydelsprisen 2012 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til BUK-komiteen:  
Arbeidsutvalgets vedtak tas til orientering 
 
Til bydelsutvalget:  
Arbeidsutvalgets vedtak tas til orientering 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets behandling/vedtak: 
Arve Edvardsen (H) fremmet følgende alternative forslag til vedtak: 
På bakgrunn av få innkomne forslag innen fristen, besluttes at bydelsprisen ikke utdeles i 
2012 
Votering: 
Arve Edvardsens (H) alternative forslag ble enstemmig vedtatt 
 
Arveidsutvalgets vedtak: 
På bakgrunn av få innkomne forslag innen fristen, besluttes at bydelsprisen ikke utdeles i 
2012 
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Barn,- ungdom- og kulturkomiteens vedtak: 
Arbeidsutvalgets vedtak tas til orientering 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Arbeidsutvalgets vedtak tas til orientering 
 
 
 

Sak 98 /12  Observatørstatus i komiteer og utvalg i henhold til 
Kommuneloven 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken sendes til behandling i: 
Bydelsutvalget 
 
Til bydelsutvalget:  

1.  I henhold til bydelsreglementets pkt 2-3 kan en representant fra hver av de 
partigruppene som ikke blir innvalgt til Arbeidsutvalget møte som observatør. 
Observatørene utpekes av de berørte partigruppene. 

 
2. Observatørene har ikke forslagsrett i medhold av bydelsreglementes § 2-4.  
 
3. Talerett for observatører tillates kun der utvalget selv, i anledning en bestemt 

sak, finner å gi observatører ordet.  
 

4. Tilstedværelse i lukkede møter tillates kun for observatører som er medlem av 
bydelsutvalgte og for varamedlemmer av bydelsutvalget. 

 
5. Observatører har ikke rett til godtgjøring i henhold til bystyrets vedtak om 

godtgjøring til folkevalgte. 
 

6. Vedtaket vedrørende godtgjørelse gjøres gyldig fra og med 1. oktober d.å. 
 

7. Vedtaket av 27.10.2011 om observatører i komiteer opphører. 
 

8. Bydelsutvalget utvider Barn, ungdom og kulturkomitè og Helse og sosialkomitè 
med ett nytt medlem og ett nytt varamedlem. 
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VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken sendes til behandling i: 
Bydelsutvalget 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 

1. I henhold til bydelsreglementets pkt 2-3 kan en representant fra hver av de 
partigruppene som ikke blir innvalgt til Arbeidsutvalget møte som 
observatør. Observatørene utpekes av de berørte partigruppene. 

 
2. Observatørene har ikke forslagsrett i medhold av bydelsreglementes § 2-4.  
 
3. Talerett for observatører tillates kun der utvalget selv, i anledning en bestemt 

sak, finner å gi observatører ordet.  
 

4. Tilstedværelse i lukkede møter tillates kun for observatører som er medlem 
av bydelsutvalgte og for varamedlemmer av bydelsutvalget. 

 
5. Observatører har ikke rett til godtgjøring i henhold til bystyrets vedtak om 

godtgjøring til folkevalgte. 
 

6. Vedtaket vedrørende godtgjørelse gjøres gyldig fra og med 1. oktober d.å. 
 

7. Vedtaket av 27.10.2011 om observatører i komiteer opphører. 
 

8. Bydelsutvalget utvider Barn, ungdom og kulturkomitè og Helse og 
sosialkomitè med ett nytt medlem og ett nytt varamedlem. 

 
 

Sak 99 /12  Oppnevning av faste medlemmer og varamedlemmer i 
barn,- ungdom og kuturkomiteen og helse- og 
sosialkomiteen 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til bydelsutvalget:  
Med bakgrunn i vedtak i forrige sak 98/12-  Observatørstatus i komiteer og utvalg i henhold 
til Kommuneloven - oppnevnes følgende medlemmer og varamedlemmer 
i BUK og HS-komiteen fra og med 1.10.2012 og ut kommunevalgperioden: 
 
Som fast medlem barn,- ungdom og kulturkomiteen velges:…………………… 
Som varamedlem i barn,- ungdom og kulturkomiteen velges:………………….. 
 
Som fast medlem i helse- og sosialkomiteen velges: ……………………… 
Som varamedlem i helse- og sosialkomiteen velges: ……………………… 
 



 

 25

BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Espen A. Hasle (KrF) fremmet følgende forslag til representanter: 
Som fast medlem barn,- ungdom og kulturkomieen velges: Espen Andreas Hasle (KrF) 
Som varamedlem i barn,- ungdom og kulturkomieen velges: Frode Woldsund (KrF) 
 
Pia Bergmann (SV) fremmet følgende forslag til representanter: 
Som fast medlem i helse- og sosialkomiteen velges: Anne-Grethe Oliversen (SV) 
Som varamedlem i helse- og sosialkomiteen velges: Asbjørn Rueslåtten (SV) 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
Espens A. Hasles (KrF) og Pia Bergmanns (SV) forslag til representanter ble enstemmig 
vedtatt 
 
Vedtak: 
Med bakgrunn i vedtak i forrige sak 98/12 - Observatørstatus i komiteer og utvalg i henhold 
til Kommuneloven -  oppnevnes følgende medlemmer og varamedlemmer i BUK og  
HS-komiteen fra og med 1.10.2012 og ut kommunevalgperioden: 
 
Som fast medlem barn,- ungdom og kulturkomiteen velges: Espen Andreas Hasle (KrF) 
Som varamedlem i barn,- ungdom og kulturkomiteen velges: Frode Woldsund (KrF) 
 
Som fast medlem i helse- og sosialkomiteen velges: Anne-Grethe Oliversen (SV) 
Som varamedlem i helse- og sosialkomiteen velges: Asbjørn Rueslåtten (SV) 

 

Sak 100 /12  Søknad om fritak fra verv som varamedlem i BU og 
medlem i helse- og sosialkomiteen 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget: 
Saken sendes til behandling i: 
Bydelsutvalget 
 
Til bydelsutvalget: 
        1.  Randi Dorothea Aa. Espegren (KrF), 1. varamedlem for KrF i bydelsutvalget og fast 

medlem i helse- og sosialkomiteen, flytter ut av bydelen. Hun innvilges derfor fritak 
fra sitt verv som varamedlem i bydelsutvalget for resten av inneværende 
kommunevalgperiode, 7.9.2012 – 2015. 3. varamedlem, Sissel Rimehaug Weydahl 
(KrF) rykker etter dette opp som 1. varamedlem. 

       2.   Anne Louise Hübert (KrF), 2. varamedlem for KrF i bydelsutvalget har flyttet ut av 
bydelen og innvilges fritak fra verv som  varamedlem i bydelsutvalget for resten av 
inneværende kommunevalgperiode 7.9.2012 – 2015. 

   3.   Randi Dorothea Aa. Espegren (KrF) innvilges fritak fra sitt verv som var fast medlem 
i helse- og sosialkomiteen og erstattes for resten av inneværende 
kommunevalgperiode 7.9.2012 – 2015 med følgende 
representant:…………………………. 
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VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets behandling/vedtak 20.8.2012: 
Frode Woldsund (KrF) orienterte at også 2. varamedlem i bydelsutvalget, Anne Louise 
Hübert (KrF) flytter fra bydelen og sender søknad om fritak.  Det vil derfor bli 3. varamedlem 
for KrF, Sissel Rimehaug Weydahl, som erstatter varamedlem Randi Dorothea Aa. Espegren. 
Bydelsdirektørens innstilling til bydelsutvalget endres i tråd med dette.   
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med endring i forhold til Frode 
Woldsunds (KrF) orientering    
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken sendes til behandling i: 
Bydelsutvalget 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Arve Edvardsen (H) fremmet forslag om å stryke følgende i punkt 1 og 2:”….for resten av 
inneværende kommunevalgperiode, 7.9.2012 – 2015….”  
 
Bydelsutvalget fikk forelagt følgende skriftlige forslag fra Frode Woldsund (KrF): 
”Vi har følgende kandidat som fast medlem i Helse- og sosialkomiteen: 
Anne Marie Dvergsnes” 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt - med Arve Edvardsens (H) 
endringsforslag om å stryke ovenfor nevnte del av setning i punkt 1 og 2. 
Frode Woldsunds (KrF) forslag til fast medlem i helse- og sosialkomiteen ble enstemmig 
vedtatt 
 
 
Vedtak: 
        1.  Randi Dorothea Aa. Espegren (KrF), 1. varamedlem for KrF i bydelsutvalget og 

fast medlem i helse- og sosialkomiteen, flytter ut av bydelen. Hun innvilges derfor 
fritak fra sitt verv som varamedlem i bydelsutvalget.  

            3. varamedlem, Sissel Rimehaug Weydahl rykker etter dette opp som 1. varamedlem. 
 
       2.   Anne Louise Hübert (KrF), 2. varamedlem for KrF i bydelsutvalget har flyttet ut av 

bydelen og innvilges fritak fra verv som  varamedlem i bydelsutvalget.   
 

3. Randi Dorothea Aa. Espegren (KrF) innvilges fritak fra sitt verv som var fast 
medlem i helse- og sosialkomiteen og erstattes for resten av inneværende 
kommunevalgperiode 7.9.2012 – 2015 med følgende representant:  

     Anne Marie Dvergsnes 
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Sak 101 /12  Simensbråten - Ekeberg seniorsenter -årsmelding og 
regnskap for 2011. 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken sendes til behandling : 
Helse- og sosialkomite 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt. 
 
Til bydelsutvalget:  
Årsmelding og regnskap fra Ekeberg-Simensbråten seniorsenter for 2011 tas til orientering. 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken sendes til behandling : 
Helse- og sosialkomite 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Bydelsutvalget 
 
Eldrerådets vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt. 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt. 
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt. 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Årsmelding og regnskap fra Ekeberg-Simensbråten seniorsenter for 2011 tas til 
orientering. 
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Sak 102 /12  Regnskap og årsrapport 2011. Nordstrand seniorsenter 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken sendes til behandling i : 
Helse- og  sosialkomite 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt.  
  
Til bydelsutvalget:  
Årsmelding og regnskap for Nordstrand seniorsenter 2011, tas til orientering. 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken sendes til behandling i : 
Helse- og  sosialkomite 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Bydelsutvalget 
 
Eldrerådets vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt.  
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt.  
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt.  
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Årsmelding og regnskap for Nordstrand seniorsenter 2011, tas til orientering 
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Sak 103 /12  Tilsynsrapport Ryenhjemmet- anmeldt tilsyn 21.11.2011 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles i: 
Helse- og sosialkomite 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Til bydelsutvalget:  
Bydelsutvalget tar rapport fra anmeldt tilsyn ved Ryenhjemmet 21.11.2011 til orientering 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken behandles i: 
Helse- og sosialkomite 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Bydelsutvalget 
 
Eldrerådets vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar rapport fra anmeldt tilsyn ved Ryenhjemmet 21.11.2011 til orientering 
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Sak 104 /12  Tilsynsrapport Ryenhjemmet- anmeldt tilsyn 14.12.11 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles i: 
Helse- og sosialkomite 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Til bydelsutvalget:  
Bydelsutvalget tar rapport fra anmeldt tilsyn ved Ryenhjemmet 14.12.2011 til orientering 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken behandles i: 
Helse- og sosialkomite 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Bydelsutvalget 
 
Eldrerådets vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Arve Edvardsen (H) fremmet følgende tilleggsforslag, punkt 2: 
2.  Bydelsutvalget reagerer sterkt på den lange saksbehandlingstiden i denne saken. BU ber 

bydelsdirektøren om å informere Sykehjemsetaten om dette. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt, punkt 1 
Arve Edvardsens (H) tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt, punkt 2 
 
Vedtak: 
1.  Bydelsutvalget tar rapport fra anmeldt tilsyn ved Ryenhjemmet 14.12.2011 til orientering 
2.  Bydelsutvalget reagerer sterkt på den lange saksbehandlingstiden i denne saken. BU ber 

bydelsdirektøren om å informere Sykehjemsetaten om dette. 
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Sak 105 /12  Tilsynsrapport Lambertseter alders- og sykehjem 
anmeldt tilsyn- 18.4.2012 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken sendes til behandling i: 
Helse- og sosialkomite 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Til bydelsutvalget:  
Bydelsutvalget tar rapport fra anmeldt tilsyn ved Lambertseter alders- og sykehjem til 
orientering 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken sendes til behandling i: 
Helse- og sosialkomite 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Bydelsutvalget 
 
Eldrerådets vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar rapport fra anmeldt tilsyn ved Lambertseter alders- og sykehjem til 
orientering 
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Sak 106 /12  Tilsynsrapport- Lambertseter alders- og sykehjem 
anmeldt tilsyn- 2.5.2012 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken sendes til behandling i: 
Helse- og sosialkomite 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Til bydelsutvalget:  
Bydelsutvalget tar rapport fra anmeldt tilsyn ved Lambertseter alders- og sykehjem til 
orientering 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken sendes til behandling i: 
Helse- og sosialkomite 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Bydelsutvalget 
 
Eldrerådets vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar rapport fra anmeldt tilsyn ved Lambertseter alders- og sykehjem til 
orientering 
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Sak 107 /12   Protokoller til orientering 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 

Protokoller tas til orientering 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Protokoller tas til orientering 
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Referatsaker 
 
Periode: 21. juni 2012 - 06. september 2012   
   
Sak nr. Arkivsak Tittel 
   
31/12 200401242-13 Varsel om forslag til midlertidig forbud mot tiltak Bleikøya - 

Lindøya og Nakkholmen 
   
32/12 200500137-11 Varslet forslag om midlertidig forbud tiltak - Ekebergveien 237 
   
33/12 200400737-51 Underretning om politisk vedtak - Nordstrandskråningen - Ljan - 

Bekkelaget - revidert reguleringsplan 
   
34/12 200400737-52 Underretning om politisk vedtak - Nordstrandskråningen - 

Fiskevoll - Ljan - Revidert reguleringsplan 
   
35/12 200800595-70 Melding om tivolidrift på parkeringareal i krysset 

Nordstrandveien - Kittel- Nielsens vei i forbindelse med 
Sæterdagene 2012 

   
36/12 201200205-5 Avslag - Sundveien 
   
37/12 201100468-11 Tomten rundt bydelshuset i Ekebergveien 243 - oppfølging av 

BU-sak 46/12 - punkt om skolevei 
   
38/12 201100468-9 Oppfølging av spørsmålsstillingen i bydelsutvalget 03.05.2012 - 

Gangsti utenfor bydelshuset 
   
39/12 200400198-37 Status barnehagedekning Bydel Nordstrand 
   
40/12 201200362-8 Nordstrandveien 125 - avslag 
   
 
 
Møtet hevet kl 21.16\5 
 
 
 
 
Oslo, 07.09.2012 
 
 
 
Arve Edvardsen (H) 
leder av bydelsutvalget 
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